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Besluitenlijst van de openbare raadsvergadering van de gemeente Leudal van 17 november 

2015 aanvang 19.30 uur te Heythuysen 

 

Aanwezig:  

De voorzitter  : de heer A.H.M. Verhoeven MPM 

De griffier       : de heer drs. W.A.L.M. Cornelissen 

De griffiesecretaresse : mevrouw K.M.A. Verhoeven-Vyncke  

 

Aanwezig de raadsleden: 

    ir. J.H.H. Coolen, drs. M. Graef, drs. P.M. Houben, L.J.E. Linssen, H.T.G. Sleven,  

M.S.M.A. Teluij, E.C.M. van Tilburg, ing. A.G.H. van Vlodrop-van Kempen en  

ing. H. Wijers-van der Linden (allen fractie Samen Verder); 

    mr. S.B.J. Backus, J. Custers, R.J. Flinsenberg, H.J.H. Hermans, mr. A.G.J. Kierkels,  

G.A.M.C. Teeuwen en dr. ir. M.C.H. Wagemans (allen fractie Ronduit Open); 

    mr. N.J.A.G. Alofs, ing. M.A.J. Bongers, P.H.L. van Melick, C.M.C. Reijnders-Seerden en 

M.J.M. Schreurs AA (fractie CDA) (allen fractie CDA); 

    K.G.P. Beurskens MSc MA en mr. R. Raemakers (beiden fractie D66); 

    drs. J.F.M. van der Stappen (fractie Progressief Leudal). 

 

Afwezig: 

   mr. R.G.M. Thomassen (fractie VVD); 

 

Mede aanwezig:  

wethouder mr. A.J.M. Walraven (Samen Verder), wethouder P.H.G. Verlinden (Samen Verder), 

wethouder drs. P.J.M. Vogels (CDA) en wethouder J.M.M. van den Beuken (CDA). 

 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur met het uitspreken van het openingswoord en 

heet iedereen welkom. Hij meldt dat raadslid de heer Thomassen is verhinderd. 

 

2. Vaststellen agenda 

De raad stelt de agenda vast conform de door het presidium in zijn vergadering van 9 november 

2015 vastgestelde voorlopige raadsagenda met dien verstande dat op verzoek van de 

raadsfracties Ronduit Open en D66 d.d. 11 november 2015 een (nieuw) agendapunt 10 werd 

geagendeerd luidende ‘Interpellatie over een eventuele sluiting van de bibliotheekvestiging in 

Heythuysen’. De door het presidium in de voorlopige raadsagenda opgenomen agendapunten 10 

t/m 12 worden vernummerd in 11 t/m 13. 

 

3. Vaststellen besluitenlijsten raadsvergadering 13 oktober 2015 

Fractie D66 heeft een tekstwijzigingsvoorstel ingediend.  

 

De raad stelt de besluitenlijst vast conform het voorgelegde concept, met inachtneming van het 

schriftelijke wijzigingsvoorstel van de heer Raemakers (D66). 

 

4. Voteren krediet herinrichting jachthaven Hanssum te Neer 

De heer Bongers van het CDA deelt mee dat hij en mevrouw Alofs bij de behandeling van het 

agendapunt 4 niet aan de beraadslagingen zullen deelnemen. Zij zullen tijdens de stemming 

buiten de raadzaal verblijven vanwege hun nevenfunctie als lid van het algemeen bestuur van het 

Waterschap Peel en Maasvallei namens Waterbelang Land van Weert en Leudal. 

 

Ronduit Open vraagt of de financiering rond is en de bijdrage van het Waterschap. Daar is 

onduidelijkheid over. De fractie licht haar amendement 4.1 toe (bijlage 1). 
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Progressief Leudal heeft moeite met de gang van zaken en is van mening dat de financiering 

gekunsteld moet worden genoemd. Zij steunt het amendement van Ronduit Open. 

 

Samen Verder is voor het voorstel. Het plaatsen van de kademuur mag geen uitzicht voor 

omwonenden beperken. De fractie is tegen het amendement en wacht de reactie van de 

portefeuillehouder af. 

 

Het CDA steunt het amendement van Ronduit Open niet. Hierdoor stagneert het proces en dat is 

onwenselijk. De fractie wacht de reactie van de portefeuillehouder af. 

 

D66 denkt dat het beter is om de initiatiefnemer compensatie te laten betalen en vervolgens de 

uitvoering van de compensatiemaatregelen uit te laten voeren door middel van een aanbesteding, 

in plaats van automatisch door de initiatiefnemer. Dat zou transparanter zijn geweest. De fractie 

steunt het voorstel. 

 

Portefeuillehouder Vogels zegt dat de procedure keurig is verlopen. De financiële compensatie en 

andere compensatie elementen zitten in de vergunning. Dat is lastig uit te leggen. De eerste fase 

zal op 20 november 2015 van start gaan in Neer. 

 

Ronduit Open blijft zorgen hebben over de besteding van compensatiegelden. Zij handhaaft haar 

amendement. 

 

Samen Verder heeft er geen moeite mee om nu de compensatiegelden veilig te stellen. Er kan nu 

met het geld veel meer worden gedaan dan over 20 jaar. Het geld moet nu worden ingezet en 

terugkoppeling kan plaatsvinden in de commissie fysiek.  

 

D66 steunt de woorden van Ronduit Open. De fractie stelt voor om in de commissie fysiek uit te 

leggen hoe het zit met de besteding van deze gelden. 

 

Het CDA zegt dat het van belang is om de cofinanciering veilig te stellen en de juiste beslissingen 

te nemen.  

 

Portefeuillehouder Vogels zegt dat de voortgang in de commissie zal worden besproken. 

 

De voorzitter schorst op verzoek van Samen Verder de vergadering om 20.14 uur. 

 

Hij heropent de vergadering om 20.20 uur. Hij benadrukt dat het amendement afwijkt van het 

collegevoorstel en dat de raad dit zich goed moet realiseren.  

 

De voorzitter brengt het amendement van Ronduit Open in stemming.  

Het amendement 4.1 van de fractie Ronduit Open wordt met 10 stemmen voor (Ronduit Open, 

D66 en Progressief Leudal) en 12 stemmen tegen (Samen Verder en CDA) verworpen. 

 

D66 legt een stemverklaring af. Zij steunt het voorstel ondanks de gang van zaken. 

Ronduit Open legt een stemverklaring af. Zij steunt het voorstel niet en neemt afstand van de 

gang van zaken. 

Progressief Leudal kan na deze beraadslagingen instemmen met het voorstel.  

 

De raad besluit met 15 stemmen voor (Samen Verder, CDA, D66 en Progressief Leudal) en 7 

stemmen tegen (Ronduit Open) conform het - door het college op 17-11-2015 gewijzigd 

voorgelegde - raadsvoorstel. 

 

5. Intrekken ‘Verordening Wet kinderopvang Leudal 2007’ + Wijzigen ‘Deelverordening 

subsidiëring educatie en ontwikkeling 2010 van de gemeente Leudal’ 

D66 licht haar amendement 5.1 en haar motie 5.2 toe (bijlage 2 en 3). 
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Het CDA zegt dat het beleid dat voorligt duidelijk is. Zij steunt het amendement van D66, maar de 

motie niet. De fractie houdt niet van bangmakerij en zegt dat de praktijk anders is. 

 

Samen Verder stemt in met het voorstel.  

 

Ronduit Open steunt het amendement en de motie van D66. 

 

Progressief Leudal stemt in met het voorstel en steunt het amendement en de motie van D66. 

 

Portefeuillehouder Vogels zegt dat de voortgang en afhandeling zal worden teruggekoppeld in de 

commissie sociaal. Met dit beleid kan de gemeente de komende jaren goed uit de voeten. 

 

D66 vindt het vreemd dat de bezwaarschriftencommissie deze zaak nog niet heeft opgepakt en zij 

pleit voor spoed. Er zijn regels, maar de fractie vindt dat er meer coulance moet worden getoond 

omdat de gemeente zich zelf ook jarenlang niet aan die regels heeft gehouden. 

 

De voorzitter brengt het amendement, het voorstel en daarna de motie in stemming. 

 

Het amendement 5.1 van de fractie D66 wordt unaniem aangenomen. 

 

De raad besluit met unanieme stemmen conform het - geamendeerde - raadsvoorstel. 

 

De motie 5.1 van de fractie D66 wordt met 10 stemmen voor (Ronduit Open, D66 en Progressief 

Leudal) en 14 stemmen tegen (Samen Verder en CDA) verworpen. 

 

6. Intrekken ‘Verordening BI-zone bedrijventerrein Ittervoort 2016-2020’ + Vaststellen 

nieuwe ‘Verordening bedrijveninvesteringszone bedrijventerrein Ittervoort 2016-2020’ 

De raad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel. 

 

7. Bespreken motie vreemd aan de orde van de dag inzake sturen op resultaten in ’t 

sociale domein  

Samen Verder geeft een toelichting op de motie (bijlage 4). 

 

Progressief Leudal zegt dat de kwaliteit heel belangrijk is.  

 

Het CDA is van mening dat niet meteen op resultaten kan worden gestuurd. De decentralisatie 

van het sociale domein staat in de kinderschoenen. 

 

Ronduit Open vindt het goed dat deze gezamenlijke motie voorligt en dat de zorg goed wordt 

geregeld. 

 

D66 vindt de motie sympathiek, maar de fractie twijfelt nog over de uitvoerbaarheid door het 

college.  

 

Portefeuillehouder Van den Beuken zegt dat kijken naar de kwaliteit en naar de effecten van 

belang zijn. De motie is uitvoerbaar. 

 

D66 steunt de motie na de woorden van de portefeuillehouder.  

 

De voorzitter brengt de motie in stemming.  

 

De motie 7.1 van de fracties Samen Verder, Ronduit Open, CDA en Progressief Leudal wordt 

met unanieme stemmen aangenomen. 
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8. Bespreken motie vreemd aan de orde van de dag inzake opstellen notitie toekomst 

basisonderwijs  

D66 geeft een toelichting op de motie (bijlage 5). 

 

Samen Verder zegt dat er geen sprake is van een fusie in het basisonderwijs en dat het vreemd is 

om dat te noemen. 

 

Het CDA vindt de nota van 2012 voldoende en aanpassingen zijn niet nodig. Zonder goed overleg 

moet er nu niets worden gedaan. 

 

Progressief Leudal ziet geen noodzaak voor het indienen van deze motie, maar steunt de motie 

wel.  

 

Ronduit Open vraagt zich af wat de gevolgen van passend onderwijs zijn voor de 

leerlingenaantallen op scholen en of daar cijfers van zijn. 

 

D66 wijzigt mondeling haar motie. De laatste alinea wordt: Draagt het college op om in goed 

overleg met Spolt, de dorpsraden en andere belanghebbenden gezamenlijk een notitie uit te 

werken en deze vòòr 1 mei 2016 aan de raad ter bespreking voor te leggen. 

 

Portefeuillehouder Vogels zegt dat er geen nieuwe nota komt.  

 

De - mondeling ter vergadering gewijzigde - motie 8.1 van de fractie D66 wordt met 10 stemmen 

voor (Ronduit Open, D66 en Progressief Leudal) en 14 stemmen tegen (Samen Verder en CDA) 

verworpen. 

 

9. Bespreken rapport rekenkamer ‘Zelfsturing in de Praktijk’ 

D66 heeft een motie ingediend (bijlage 6). 

 

Samen Verder kan deze motie niet steunen. 

 

Ronduit Open is tegen de motie van D66. Dit is niet de juiste manier. Niet alleen 

gebiedsregisseurs hebben een centrale rol.  

 

Progressief Leudal vindt dat er meer ambtelijke kwaliteit nodig is. De fractie merkt op dat de 

motie goed bedoeld is, maar wie gaat dat betalen vraagt de fractie zich af.  

 

Het CDA onderschrijft de bevindingen van de rekenkamer. De fractie steunt de motie niet. Het is 

een zaak van het college hoe dit vorm wordt gegeven, niet van de raad.  

 

D66 vindt dat gebiedsregisseurs de schakel zijn tot een cultuuromslag. Die omslag moet worden 

gerealiseerd.  

 

Portefeuillehouder Van den Beuken stelt dat het gaat om bruggenbouwers. Gebiedsregisseurs zijn 

niet de schakel tot cultuuromslag.  
 

De voorzitter brengt het voorstel en daarna de motie in stemming. 

 

De raad besluit met unanieme stemmen conform het raadsvoorstel. 

 

De motie 9.1 van de fractie D66 wordt met 2 stemmen voor (D66) en 22 stemmen tegen (Samen 

Verder, Ronduit Open, CDA en Progressief Leudal) verworpen. 
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10. Interpellatie over een eventuele sluiting van de bibliotheekvestiging in Heythuysen  

Portefeuillehouder Van den Beuken geeft namens het college antwoorden op de door Ronduit 

Open en D66 gestelde vragen. 

 

1. Klopt het dat de (fullservice) bibliotheek per 1 januari 2016 dicht gaat? 

 

Bibliocenter biedt aan te voorzien in 10 bibliotheken op school, waarvan 7 servicepunten en niet 

te voorzien in een  fullservice bibliotheek. 

 

2. Wanneer worden de inwoners van Leudal actief over deze beslissing geïnformeerd? 

 

Nu de gemeenteraad heeft ingestemd met het subsidiebudget bibliotheekwerk voor 2016 is de 

subsidiebeschikking 2016 opgesteld en verzonden. De inwoners van Leudal worden geïnformeerd 

door een gezamenlijke publicatie door schoolbestuur Spolt, Bibliocenter en de gemeente. Deze 

publicatie moet nog onderling afgestemd worden. Publicatie zal eind november plaatsvinden.  

 

3. Eerder liet Bibliocenter weten frictiekosten in rekening te brengen omdat er medewerkers 

           van Bibliocenter zouden worden ontslagen.  Worden er, en zo ja hoeveel, medewerkers 

           van Bibliocenter ontslagen door het besluit van een meerderheid van de raad van Leudal? 

 

Wij willen de raad juist en volledig informeren. Dat is op dit moment helaas niet mogelijk omdat 

de situaties zoals die in de vragen 3, 4 en 7 worden gesteld mogelijk via bezwaar terecht komen 

bij de commissie bezwaarschriften. Daarnaast is Bibliocenter nog zelf bezig met het in beeld 

brengen van mogelijke kosten en andere consequenties die hiermee gepaard gaan.  

Daarom is beantwoording op dit moment onmogelijk.   

 

4. Kan het zijn dat Leudal nog een rekening krijgt voor de gevolgen van de mogelijke 

           ontslagen? 

 

Zie het antwoord bij vraag 3. 

 

5. Wie is eigenaar van het gebouw waar nu de bibliotheek is gevestigd? 

 

De gemeente Leudal is eigenaar van het bibliotheekgebouw in Heythuysen. 

 

6. Wie heeft in 2010 de kosten van de inrichting betaald en hoe zit het met afschrijving? 

 

De kosten voor verhuizing en inrichting van de bibliotheek in Heythuysen (€195.000) zijn door de 

gemeente Leudal betaald. Voor deze kosten is indertijd subsidie aangevraagd bij en toegekend 

door het Europees Landbouwfonds voor Plattelandsontwikkeling. Naast personele inzet bedroeg de 

inbreng van Bibliocenter €20.000 uit reserve bij fusie van de voormalige bibliotheekbesturen tot 

Bibliocenter en €12.000 voor publiekspc’s en automatisering. Afschrijving en reservering vinden 

plaats via Bibliocenter. 

 

7. Kan het zijn dat de gemeente nog geconfronteerd wordt met kosten (waaronder 

           huisvesting, afschrijving inventaris, gemiste huurinkomsten) als gevolg van de sluiting van  

           de (fullservice) bibliotheek? 

 

Zie het antwoord bij vraag 3. 

 

D66 vindt het stuitend wat de portefeuillehouder aan antwoorden geeft. De fractie vindt het 

wederom een bevestiging dat deze bezuiniging niet haalbaar is en niet moet worden uitgevoerd 

per 1-1-2016. 
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Ronduit Open dient een mondeling een motie in (bijlage 7) om sluiting van de bibliotheek te 

voorkomen.  

 

Samen Verder wil servicepunten in zoveel mogelijk kernen in Leudal. Met die servicepunten kan 

de kwaliteit worden geleverd die van belang is.  

 

Het CDA sluit zich bij deze woorden aan.  

 

De voorzitter sluit het debat en brengt de motie van Ronduit Open in stemming.  
 

De mondelinge motie 10.1 van de fractie Ronduit Open wordt met 10 stemmen voor (Ronduit 

Open, D66 en Progressief Leudal) en 14 stemmen tegen (Samen Verder en CDA) verworpen. 

 

11. Bespreken afhandelingsvoorstellen ingekomen stukken 

De gemeenteraad besluit op voorstel van raadslid: 

 De heer Hermans om stuk nummer 36 te bespreken in de commissie fysiek (1-12-2015); 

 De heer Flinsenberg  om de stukken nummers 22 t/m 25 + 38 te bespreken in de 

commissie sociaal (30-11-2015). 

 

De raad besluit voor het overige conform de afhandelingsvoorstellen van de griffier. 

 

 12. 

 

Mededelingen 

Hiervan wordt geen gebruikgemaakt. 

 

13. Sluiting 

Na het uitspreken van het slotwoord sluit de voorzitter de vergadering om 22.30 uur. 

 

 

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van de gemeente Leudal d.d. 15 december 2015. 

 

 

DE RAAD VAN DE GEMEENTE LEUDAL, 

De griffier,    De voorzitter, 

 

 

 

Drs. W.A.L.M. Cornelissen.  A.H.M. Verhoeven MPM. 
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Amendement 4.1 

 
 

Bijlage 1 

 

Amendement Agendapunt 4 (Voteren krediet Jachthaven 
Hanssum te Neer) 
 

Amendement heeft als doel en strekking het dictum van het voorgestelde Raadsbesluit aan te passen. 

 

 

De Raad van Leudal  

 

Overweegt, 

 
 Dat de financiering van de werkzaamheden een groot aantal vragen heeft opgeroepen die slechts 

deels zijn beantwoord, 

 Dat tegelijkertijd een spoedige start van de werkzaamheden van belang is, 

 

 

Besluit: 

 

 In te stemmen met de reconstructie van de jachthaven te Neer, 
 In te stemmen met het financieringsvoorstel, inhoudende dat de investering van 932.000 euro als 

volgt wordt gefinancierd: 

 

= Waterschap: 315.000 euro 

= Kuypers Kessel: 417.000 euro 

= Nautisch Programma Provincie Limburg: 200.000 euro  

 

 Ermee in te stemmen dat de werkzaamheden worden gestart vanaf het moment dat 
bovenstaande bijdragen onvoorwaardelijk beschikbaar zijn gesteld door genoemde partijen, 

 Het voorstel om de bijdrage van Kuypers Kessel geheel of gedeeltelijk te verrekenen met de door 
Kuypers Kessel verschuldigde compensatiebijdrage conform de door burgemeester Verhoeven op 
23 december 2014  ondertekende overeenkomst voor bespreking voor te leggen aan Commissie 
Fysiek c.q. Raad. 

 

 

Fractie Ronduit Open  
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Amendement 5.1 
 
 

 

 
Bijlage 2 

 

Technisch amendement D66 bij agendapunt 5: 

Intrekken ‘Verordening Wet kinderopvang Leudal 2007’ + Wijzigen ‘Deelverordening subsidiëring 

educatie en ontwikkeling 2010 van de gemeente Leudal’ 

 

De raad van de gemeente Leudal, in vergadering bijeen op 17 november 2015,  

 

Constaterende dat:  

 

- Met het voorliggende raadsbesluit een artikel 5 van de deelverordening genaamd 

‘overgangsregeling’  in het leven wordt geroepen, waarbij lid 1 bepaalt dat artikel 3, tweede 

lid, onderdeel a van de deelverordening nog tot 1 juli 2016 van kracht blijft.  

- Artikel 3, tweede lid, onderdeel a van de deelverordening ‘de grondslag voor de 

budgetsubsidie voor peuterspeelzalen’ betreft, terwijl door dit raadsbesluit in de gewijzigde 

deelverordening de budgetsubsidie als subsidievorm per 1 januari niet meer mogelijk is (zie 

punt I sub h. van het raadsbesluit: ‘artikel 2, eerste lid, komt te vervallen’) en de 

peuterspeelzalen per 1 januari niet meer subsidiabel zijn (zie punt I sub k. van het 

raadsbesluit: ‘artikel 3, eerste lid onderdeel a, komt te vervallen’). 

 

Overwegende dat: 

 

- Hierdoor de overgangsregeling juridisch niet helemaal sluitend is vormgegeven.  

 

Besluit daarom het raadsbesluit als volgt te wijzigen: 

 

- Onder I van het raadsbesluit vervallen de onderdelen ‘h.’ en ‘k.’. 

- De overgangsregeling van het nieuwe artikel 5, eerste lid, zoals voorgesteld in onderdeel q. 

onder I van het raadsbesluit, wordt uitgebreid met artikel 2, eerste lid en artikel 3, eerste lid 

onderdeel a, waardoor artikel 5, eerste lid komt te luiden: 

 

‘Artikel 2, eerste lid, artikel 3, eerste lid, onderdeel a en artikel 3, tweede lid, onderdeel a vervallen 

met ingang van 1 juli 2016.’ 

 

Fractie D66 
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Motie 5.1 
 

 

 

 
Bijlage 3 

 

Motie D66, bij agendapunt 5:  

Intrekken ‘Verordening Wet kinderopvang Leudal 2007’ + Wijzigen ‘Deelverordening subsidiëring 

educatie en ontwikkeling 2010 van de gemeente Leudal’  

 

De raad van de gemeente Leudal, in vergadering bijeen op 17 november 2015,  

 

Constaterende dat: 

- In het concept beleidsstuk ‘Beleid peuterprogramma en voor- en vroegschoolse educatie gemeente 

Leudal’ een nieuw subsidiestelsel voor eenverdieners wordt voorgesteld, waarbij voortaan voor 

ouders een eigen bijdrage per uur geldt en de gemeente de overige kosten subsidieert, terwijl de 

gemeente voorheen een vast bedrag per uur subsidieerde.  

 

Overwegende dat: 

 

- Dit subsidiestelsel mogelijk leidt tot oneerlijke concurrentievoordelen voor peuterorganisaties die 

op dit moment al een hogere prijs hanteren en mogelijk ook een ongewenste prikkel geeft aan alle 

peuterorganisaties om de huidige prijs (iets) te verhogen, omdat de eenverdieners toch niets merken 

van de hogere kosten (de gemeente betaalt dit). 

 

- Het argument dat organisaties dit niet of maar beperkt zullen doen (omdat dit ook tot een hogere 

prijs voor tweeverdieners leidt, die de overige kosten wél deels zelf moeten betalen) hier niet 

helemaal opgaat, omdat uitgangspunt van het nieuwe beleid ook is dat er overal maar één 

organisatie per dorp actief is en tweeverdienende ouders dus niet snel naar een andere organisatie 

(in een ander dorp) zullen wisselen bij een (beperkte) prijsstijging.  

 

Roept het college op:  

 

- Deze problematiek te benoemen en uit te werken in het definitieve beleidsstuk en daarbij concrete 

waarborgen in de verdere regelgeving op te nemen om ongewenste prijsstijgingen en oneerlijke 

concurrentievoordelen zoveel mogelijk te voorkomen.  

 

Fractie D66 
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7.1 
Motie vreemd aan de orde van de dag 

                               

 

 

Bijlage 4 

 

Onderwerp: Sturen op resultaat in het sociaal domein 

De gemeenteraad in vergadering bijeen op 17 november 2015; 

Overwegende dat: 

 

1. Optimale zorg leveren inhoudt een balans vinden tussen vertrouwen en (contractuele) besturing, 

waarbij binnen het samenwerkingsverband Midden-Limburg de weegschaal lijkt door te slaan 

naar laatstgenoemde.  

2. Er een landelijke consensus en vernieuwd inzicht is dat sturen op gezondheidsdoelen de kwaliteit 

van zorg voor cliënten ten goede komt. 

3. Zorgaanbieders binnen het samenwerkingsverband Midden-Limburg zich op basis van de 

aanvullende eisen A5 en A16 reeds hebben gecommitteerd tot het meewerken aan 

cliënttevredenheid onderzoeken en onderzoek naar prestatie indicatoren.  

1. Draagt het college van Leudal op: 

1. Zich binnen het samenwerkingsverband actief in te zetten om te komen tot meer op resultaat en 

zorgkwaliteit gerichte inkoop van zorg.  

2. Over de vorderingen hiervan de commissie sociaal ééns per 6 maanden te informeren. 

3. Binnen 6 maanden vanaf vandaag zorgaanbieders te committeren om informatie over 

cliënttevredenheid en prestatie indicatoren te rapporteren en verantwoorden aan de gemeente 

Leudal.  

4. De commissie sociaal over de voortgang hierin ééns per 6 maanden te informeren. 

5. Vervolgens de raad jaarlijks te informeren over de geleverde kwaliteit van zorg rapportages van 

zorgaanbieders.  

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Fractie Samen Verder   Fractie Ronduit Open   Fractie CDA 

Pieke Houben     Rob Flinsenberg   Nadine Alofs 

 

Fractie Progressief Leudal 

Joost van der Stappen 
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Motie 8.1 
Gewijzigde versie 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bijlage 5 

 

Motie vreemd aan de orde van de dag inzake toekomst basisonderwijs Leudal  

 

De raad van de gemeente Leudal, in vergadering bijeen op 17 november 2015,  

 

Constaterende dat: 

- In het coalitieakkoord van Samen Verder en CDA vermeld staat: ‘Basisscholen die niet 

onder de ondergrens van 50 leerlingen zakken blijven gewoon voortbestaan’, maar dat een 

verdere visie inzake de toekomst van het onderwijs in Leudal ontbreekt. 

- Wethouder Vogels in de commissievergadering Sociaal van 28 september mededeling heeft 

gedaan van het feit dat hij gesprekken gaat voeren met diverse actoren over de toekomst van 

het basisonderwijs in Neeritter, Ittervoort en Hunsel. 

- Wethouder Vogels in de commissievergadering Sociaal van 3 november cijfers heeft 

aangereikt waaruit blijkt dat het aantal leerlingen in Neeritter, Ittervoort en Hunsel de 

komende jaren evenwel niet onder de grens van 50 zakt. 

 

Overwegende dat: 

- Een puur getalsmatige benadering van het probleem van kleine basisscholen geen recht doet 

aan de aard en complexiteit van deze problematiek. 

- Kwaliteit van onderwijs, het aantal kinderen per klas, bereikbaarheid van de school, 

spreiding van voorzieningen, het draagvlak onder de bevolking en de mening en 

beslissingsbevoegdheid van Spolt minstens zo’n belangrijke factoren zijn in dezen. 

- De huidige passage in het coalitieakkoord aldus de ruimte voor het college inperkt om te 

komen tot pragmatische, toekomstbestendige en breed gedragen oplossingen.  

 

Draagt het college op om: 

- In goed overleg met Spolt, de dorpsraden en andere belanghebbenden gezamenlijk een 

  notitie uit te werken en deze vòòr 1 mei 2016 aan de raad ter bespreking voor te leggen. 

 

Fractie D66 
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Motie 9.1 

 

 

  
 

 

Bijlage 6 

 

Motie inzake het Rekenkamerrapport ‘Zelfsturing in de Praktijk’ 

 

De raad van de gemeente Leudal, in vergadering bijeen op 17 november 2015,  

 

Overwegende dat: 

 

- De gebiedsregisseurs een centrale rol vervullen in veel burgerinitiatieven en ontwikkelingen 

- De gebiedsregisseurs de aangewezen personen zijn om uitvoering te gaan geven aan een 

aantal aanbevelingen van het Rekenkamerrapport 

- Het werk om alle 16 kernen van Leudal op een adequate manier te begeleiden voor twee 

gebiedsregisseurs te veel is 

- Hierdoor niet alle ontwikkelingen de zorg en aandacht krijgen die ze verdienen 

 

Draagt het college van Leudal op: 

 

Te onderzoeken of het mogelijk is twee extra gebiedsregisseurs te benoemen, binnen de huidige P-

taakstelling. 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

 

Fractie D66 
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Mondelinge motie 10.1 
 

 
 

 

 
Bijlage 7 

 

 

De raad roept het college op, gelezen het aangenomen amendement van Samen Verder en het CDA 

over de bibliotheken, om de sluiting van de full service bibliotheek in Heythuysen te voorkomen in 

afwachting van nieuw beleid voor de bibliotheken. 

 

 

 

Fractie Ronduit Open 

S. Backus, voorzitter. 

 


